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Styrelsens förslag till föreningsstämman 2024 om försäljning av föreningens 
vindkraftverk

Redan under 2022 blev det uppenbart tidpunkten för utbyte eller stor reparation av föreningens 
vindkraftverk närmade sig snabbt. Under 2023 genomförde styrelsen olika informationsinsatser och 
förfrågningar till medlemmarna i syfte att få veta om intresse fanns för att satsa nya pengar i Kyrk-
vinden för upprätthålla och öka medlemmarnas tillgång på förnybar el. Förslag togs fram som visa-
de att med en nyinvestering på ca 70 Mkr skulle en årsproduktion på ca 20 GWh kunna uppnås. Ef-
ter genomförd medlemsenkät i slutet av 2023 konstaterades att det finns ett litet men inte tillräckligt
stort intresse för det. En mindre men ändå avgörande majoritet föreslår att verksamheten ska av-
vecklas.

Med det dåliga skick som vindkraftverken nu är i kan inte tillräcklig hög produktion uppnås för att 
täcka verksamhetens kostnader. År 2022 som var det bästa verksamhetsåret, uppgick årsproduktio-
nen till 12,7 GWh och då blev det ekonomiska utfallet nära nog jämt upp även med avskrivningar 
inkluderade. För 2023 uppgick produktionen till endast 8,1 GWh och det ekonomiska utfallet räckte
inte till för att uppnå ett positivt kassaflöde.

Mot denna bakgrund blir därför styrelsens förslag till föreningsstämman 2024 att Kyrkvinden ska 
försöka sälja av verken för att därefter kunna avveckla verksamheten.
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